
Service Science and Management, Vol.8, No.3, 81-136 
服务科学和管理, 8 卷 3 期 
Published Online May 2019 in Hans (http://www.hanspub.org/journal/ssem) 
 
 

 
TABLE OF CONTENTS 
目    录 

 
Analysis and Countermeasures on the Factors Affecting the Improvement  
of Library Service Quality 
(影响提升图书馆服务质量的因素及对策探讨) 

H. X. LI………………………………………………………………………………………………………………………………..……………………………………81 

Library Construction Strategy of Karamay University City in the Context  
of the Belt and Road Initiative 
(“一带一路”背景下克拉玛依大学城图书馆建设策略研究) 

Q. JIANG, M. C. JING………………………………………………………………………………………………………..…………………………………86 

Technological Innovation and Development of State-Owned Environmental  
Protection Enterprises 
(国有环保企业技术创新与发展) 

B. N. YAN………………………………………………………………………………………………………………………………..………………………………92 

Application of Fuzzy Comprehensive Evaluation Method in Project Risk Analysis 
(模糊综合评价法在工程项目风险分析中的应用) 

Q. Y. WANG, W. GUO……………………………………………………………………………………………………………..………………………………96 

Financing Efficiency and Influencing Factors of China’s P2P Online Lending Platform 
(我国 P2P 网贷平台融资效率及其影响因素研究) 

Y. GE, J. Q. HUANG, X. L. NING…………………………………………………………………………………………..…………………………………102 

Challenges and Opportunities of Big Data Analytics Based on Supply Chain Management 
(基于供应链管理视角大数据分析的挑战与机遇研究) 

L. N. MA, Y. S. DU, S. S. LIU…………………………………………………………………………………………………..………………………………111 

Discussion on Technical Needs of Irrigation District Modernization Construction  
and Management 
(灌区现代化建设及管理中的技术需求探讨) 

G. L. ZHAO, H. W. BIAN, M. M. DING, Y. YUAN…………………………………………………………………..…………………………………123 

Observation on the Reform Trend of Chinese State-Owned Enterprises in the New Period 
(新时期中国国有企业改革趋势观察) 

X. F. WU………………………………………………………………………………………………………………………………..………………………………127 

Analysis of Related Factors after Forensic Identification of Medical Disputes  
in Obstetrics 
(产科医疗纠纷案件司法鉴定后的相关因素分析) 

Y. L. KUANG, L. P. ZHAO, Q. DU, H. Y. WEI, N. N. CHEN, K. LI, L. N. GUAN, S. J. HONG…………………………..………………131 

http://www.hanspub.org/journal/ssem
http://www.hanspub.org

